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ZAPISNIK 
 32. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
 

32. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 27. siječnja 2022. (četvrtak), s početkom u 17:00 
sati, u prostorijama mjesne samouprave, Pomerio 26 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Igor Sušić, predsjednik VMO  

 Iva Sušić, članica VMO 

 Gordana Šopić, članica VMO 

 Helena Pehovac Baričević, član VMO 

 Miomira Milovanović, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
 

 Toni Gjugja, zamjenik predsjednika VMO 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Igor Sušić i predložio slijedeći 
 

 
DNEVNI RED 

 
 

1. Usvajanje izvješća o radu MO Brajda-Dolac za 2021. godinu 
2. Komunalna problematika 
3. Razno 

 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 

Usvajanje Zapisnika 31. sjednice VMO Brajda-Dolac: 

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

                  GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR BRAJDA-DOLAC  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  024-05/22-01/1 
URBROJ:  2170-1-09-10-22-2 
Rijeka,  01. veljače 2022. 
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AD. 1 

Predsjednik Vijeća MO Brajda-Dolac Igor Sušić, izložilo je Vijeću MO,  Izvješće o radu 
VMO Brajda-Dolac za 2021. godinu. U Izvješću je detaljno opisan rad Vijeća, pokrenute inicijative, 
aktivnosti na područjima uređenja područja mjesnog odbora i poboljšanja kvalitete stanovanja, 
zdravstva i socijalne skrbi, sporta te brige o djeci u protekloj godini. Izvješće sadrži i specifikacije 
troškova po pojedinim programima kao i ukupne prihode i rashode za proteklu godinu. 
 
Zaključak: 

Izvješće o radu VMO Brajda-Dolac za 2021. godinu, jednoglasno je usvojeno. 
 
AD. 2 

Vijeće je zaprimilo dopis predstavnika stanara Ulice Ive Marinkovića kućni broj 7. U dopisu je 
navedeno da su. 8.12. prošle godine u ulici Ive Marinkovića ispred kućnog broja 7 postavljeni  
dodatni spremnici za papir i plastiku i to na parkirno mjesto koje je bilo pod naplatom iako samo 50 
m dalje ispred starog rodilišta već postoje spremnici za tu namjenu, u ulici u kojoj je pronaći 
slobodno mjesto za parking veliki problem. Problem je i što se spremnici za papir ne prazne kada 
su puni. Nakon maila koji su poslali Čistoći krajem prosinca, spremnici još uvijek nisu ispražnjeni. 
Sada imaju i probleme s glodavcima koji se danju šeću oko smeća koje ispada na ulicu. 
U odgovoru Čistoće navodi se da je postava dodatnih spremnika za vrijedne vrste otpada na 
lokalitetu u Ulici Ive Marinkovića uvjetovana povećanom potrebom za spremnicima takve namjene. 
U ulici se nalazio samo jedan lokalitet sa spremnicima iste namjene što nije bilo dovoljno. 
Predmetni su spremnici namijenjeni za kućne brojeve 1, 2, 3, 4, 3a i 6 te su korisnici iz ulice 
prihvatili novi i bliži lokalitet takve namjene. Ističu da je dodavanje spremnika obavljeno uz 
suglasnost Komisije za postavljenje privremenih objekata pri Odjelu gradske uprave za razvoj, 
urbanizam, ekologiju i gospodarenje imovinom te uz odobrenje tvrtke Rijeka promet za izuzeće 
parkirnog mjesta pod naplatom i to na mjestu gdje se već od ranije nalaze spremnici za miješani 
komunalni otpad. Iako postoji i dodatna potreba za spremnicima za vrijedne vrste otpada, upravo 
zbog nedostatka parkirnih mjesta, obavljeno je samo nužno povećanje broja spremnika. 
Naglašavaju da se spremnici prazne redovito u skladu s programom, a sam će lokalitet biti 
dodatno promatran. Kao i u svim slučajevima gdje se utvrdi potreba, poduzimat će se i izvanredna 
pražnjenja. 
Kako spremnici ni nakon učestalih dopisa nadležnim službama nisu ispražnjeni, stanari su se 
obratili i Novom listu. Iznesen je problem sa nepražnjenjem spremnika za papir koji 15. siječnja 
2022. godine u trenutku slanja dopisa još niti jednom nije isporažnjen. Uz navedeni problem 
nepražnjenja spremnika  spomenut je i problem parkiranja. Navode da je pred nekoliko godina 
Rijeka Promet  poništila sva parkirna mjesta koju su bila označena do pješačkih prijelaza. Po 
zakonskoj odredbi, od pješačkog prijelaza mora biti 4 m slobodnog mjesta da bi pješaci bili bolje 
uočljivi. Nije jasno zašto je  poništeno parkirno mjesto poslije pješačkog prijelaza niz jednosmjernu 
ulicu kada vozila ne dolaze iz suprotnog smjera. Napominju da se tu svejedno parkira jer 
jednostavno nema dovoljno parkirnih mjesta. 

Zaključak: 
Vijeće jednoglasno podržava zahtjeve stanara ulice Ive Marinkovića te će se uputiti dopis 
nadležnim službama. 
 
 
Vijećnica Helena Pehovac Baričević izrazila je zabrinutost zbog ponašanja pojedinih vozača koji 
prebrzom vožnjom ugrožavaju sigurnost u Ciottinoj ulici te predložila Vijeću da se postave 
uspornici. 
 
Zaključak: 
Vijeće se slaže sa prijedlogom te će se nadležnim službama uputiti dopis. 
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AD 3 
 
Helena Pehovac Baričević izvijestila je Vijeće da  Ulica Uski prolaz nikada nije oprana 
visokotlačnim peračem iako je izdan nalog Komunalnom društvu Čistoća da se čitava površina 
opere visokotlačnim peračem. (Iz odgovora Gradonačelnika na postavljeno pitanje Vijećnika 
Vedrana Vivode). 
 
Zaključak: 
Uputiti će se dopis nadležnim službama. 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Brajda-Dolac 
 

                  Miomira Milovanović Igor Sušić 
  


